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Binnen de vaste commissie voor Infrastructuur en Milieu hebben enkele 
fracties de behoefte om vragen en opmerkingen voor te leggen aan de 
Minister van Infrastructuur en Milieu inzake de geannoteerde agenda voor 
de Informele Transportraad van 7 en 8 mei (Kamerstuk 21 501-33, nr. 471). 
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I Vragen en opmerkingen vanuit de fracties  

Inleiding 

De leden van de VVD-fractie hebben kennis genomen van de stukken ter 
voorbereiding van de informele Transportraad d.d. 7 en 8 mei 2014 en 
hebben hierover nog een aantal vragen. 

De leden van de PvdA-fractie hebben kennisgenomen van de geanno-
teerde agenda van de informele Transportraad d.d. 7 en 8 mei 2014 en 
hebben hierover nog enkele vragen. 

De leden van de CDA-fractie hebben kennis genomen van de op 7 mei 
aanstaande te houden informele Maritieme Raad. 

De leden van de PVV-fractie hebben kennis genomen van de geanno-
teerde agenda van de informele Transportraad d.d. 7 en 8 mei 2014 en 
hebben hierover op dit moment geen vragen of opmerkingen. 

De leden van de D66-fractie hebben kennis genomen van de geanno-
teerde agenda van de informele Transportraad d.d. 7 en 8 mei 2014 en 
stellen bij deze gelegenheid graag een aantal vragen over de Nederlandse 
inbreng in de informele Transportraad. 

Maritiem Transportbeleid van de EU 

De leden van de VVD-fractie hebben met betrekking tot het maritieme 
transportbeleid de vraag wat de Nederlandse inzet is op de prioritaire 
aspecten van de strategie. Welke ideeën heeft de Minister als het gaat om 
het vergroten van het concurrentievermogen van de zeescheepvaart, de 
borging van de menselijke factor te borgen, het streven naar kwaliteits-
scheepvaart, de bevordering van internationale samenwerking, de 
vergroting van kustvaart en connectiviteit en de ontwikkeling van 
onderzoek en innovatie? Kan het doel, te weten een sterk Nederlands en 
Europees maritiem cluster, met zeescheepvaart van hoge kwaliteit, die 
gelijk oploopt met mondiale ontwikkelingen op het gebied van veiligheid 
en milieuprestaties, wat door de leden van de VVD-fractie ondersteund 
kan worden, worden bereikt met de inzet op de genoemde prioritaire 
aspecten, zo vragen de leden van de VVD-fractie. 

De leden van de PvdA-fractie hebben al langere tijd grote problemen met 
het gebrek aan een gelijk speelveld tussen zeehavens binnen de EU, dat 
wordt veroorzaakt door staatsteun. De leden van de PvdA-fractie vragen 
of de Minister van plan is om ook de staatssteun aan zeehavens nadruk-
kelijk te betrekken bij de herziening van het Europese maritieme beleid. 

De leden van de CDA-fractie vernemen graag of de Minister signalen heeft 
dat de herziening van het «Maritieme Transportbeleid van de EU tot 2018» 
zal leiden tot het behalen van de beoogde doelstellingen. Met name de 
doelstellingen ten aanzien van een sterker concurrentievermogen, spreken 
de leden van de CDA-fractie aan. 

De leden van de CDA-fractie zien discrepantie tussen het transparanter 
maken van markten en meer vrijhandelsverdragen omwille van econo-
mische groei en werkgelegenheid terwijl onderling er nog stevige 
concurrentie is tussen Europese havens. Graag vernemen zij hoe de 
Minister deze discrepantie beoordeelt. 
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De leden van de CDA-fractie vernemen graag of de door de Minister 
genoemde prioritaire aspecten van de strategie in volgorde van belang-
rijkheid zijn genoteerd. Als dat niet het geval is, vernemen zij graag welke 
aspecten de hoogste prioriteit hebben. 

De leden van de CDA-fractie delen de gedachte dat het voor Nederland 
van belang is dat er eerst een gedegen tussentijdse evaluatie komt, 
voordat het EU Maritieme Transportbeleid zal worden herzien. Graag 
vernemen zij of de Minister voor het Nederlandse aandeel een beeld heeft 
van welke elementen effect hebben gehad en welke niet. 
Ook willen de leden van de CDA-fractie vernemen of de Minister een 
beeld heeft van nieuwe doelstellingen en onderwerpen die ná de evaluatie 
aan de strategie toegevoegd zouden moeten worden. 

Implementatie IMO1-verdragen 

De leden van de VVD-fractie zien graag een concretere toelichting op de 
voorziene inbreng van Nederland ten aanzien van de effectieve implemen-
tatie van IMO Verdragen, namelijk «Nederland wil met betrekking tot dit 
onderwerp inbrengen dat het binnen de ruimte die het Verdrag van 
Lissabon biedt, om binnen IMO een eigen inbreng te hebben en te 
houden.». Wat houdt deze inzet exact in? 

De leden van de PvdA-fractie vragen in hoeverre het risico bestaat dat 
Nederland binnen de ruimte die het Verdrag van Lissabon biedt geen 
eigen inbreng kan leveren binnen IMO. 
De leden van de PvdA-fractie verzoeken de Minister nader in te gaan op 
de gevolgen van het IMO-besluit om de Noordzee, het Kanaal en de 
Baltische Zee niet vanaf 1 januari 2016 aan te merken als «NOx Emission 
Control Areas» (NECA). De leden van de PvdA-fractie vragen welke 
maatregelen de EU kan treffen om bilateraal of in EU-verband een NECA 
in te stellen in de genoemde zeegebieden. De leden van de PvdA-fractie 
wijzen de Minister er op dat de havens van Rotterdam en Antwerpen voor 
een snelle invoering van NECA per 2016 zijn. De leden van de PvdA-fractie 
vragen wat in dit kader de inzet van de Minister is. 

Cabotage 

Kan de Minister aangeven hoe haalbaar het Nederlandse standpunt op het 
gebied van cabotage is, zo vragen de leden van de VVD-fractie. Hoe gaat 
de Minister dit in de transportraad aan de orde stellen? Wat is de reactie 
van de Minister op de voorstellen van de Eurocommissaris Kallas om 
cabotage in het wegverkeer volledig vrij te geven, zo vragen de leden van 
de VVD-fractie. 

De leden van de PvdA-fractie vragen wat de reactie is van de Minister op 
het pleidooi van Eurocommissaris Kallas voor verdere liberalisering van 
de Europese transportmarkt, naar aanleiding van het rapport hierover dat 
op 14 april 2014 verscheen. Klopt het dat een aantal lidstaten in reactie 
hierop een brandbrief heeft geschreven aan Eurocommissaris Kallas met 
een dringende oproep nu niet over te gaan tot verdere liberalisering van 
de transportmarkt en het versoepelen van cabotageregels, om sociale 
verdringing te voorkomen? Waarom heeft de Minister besloten deze brief 
niet te ondertekenen, terwijl de gehanteerde lijn in de eerdergenoemde 
brief ook het Nederlandse standpunt is? 

1 International Maritime Organization
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De leden van de CDA-fractie zijn verheugd dat ook de cabotage aan de 
orde zal komen. Graag vernemen zij hoe het niet verder vrijgeven van 
cabotage geëffectueerd gaat worden. Ook zien zij graag inzet op een 
gelijke behandeling en handhaving van alle lidstaten van de cabotage-
regels. De CDA-fractie vraagt in het verlengde daarvan of dat gerealiseerd 
kan zijn voordat de sociale voorwaarden op orde zijn en Europees breed 
geharmoniseerd zijn. 

Smart infrastructure en verkeersveiligheid 

De leden van de VVD-fractie zijn groot voorstander van gebruik van 
nieuwe technologieën in het verkeer om de veiligheid en de doorstroming 
te bevorderen en zien dat Nederland (en overigens ook Zweden) op dit 
gebied met betrekking tot kennis en expertise aanzienlijk aan de weg aan 
het timmeren is. De leden van de VVD-fractie zouden graag van de 
Minister willen weten of zij die kennis en expertise ook als «unique selling 
point» wil beschouwen in Europa en daarmee een poging wil doen om 
Nederland (wellicht samen met Zweden) op dit vlak als gidsland te 
introduceren. Welke aanvullende maatregelen zijn er nog nodig in 
Europees verband om hier een definitieve impuls aan te geven en welke 
rol zal Nederland hierin op zich gaan nemen? Kan de Minister aangeven 
welke subsidiemogelijkheden er bijvoorbeeld zijn, vragen de leden van de 
VVD-fractie? 

De leden van de PvdA-fractie vragen of er op Europees niveau een 
wijziging van regelgeving nodig is om intelligente transport systemen 
(ITS) (zoals auto’s die automatisch rijden) sneller en beter te kunnen 
implementeren. 

Richtlijn maritieme ruimtelijke ordening 

De leden van de VVD-fractie zien met tevredenheid dat geïntegreerd 
kustbeheer geen verplichting meer is. Wel hebben de leden van deze 
fractie de vraag wat wel binnen het bereik van de richtlijn valt. Daarnaast 
constateren de leden van de VVD-fractie dat de Waddenzee en de 
Oosterschelde onder voorwaarden buiten het bereik van de richtlijn 
maritieme ruimtelijke ordening vallen. Deze leden zouden graag willen 
weten om welke voorwaarden het gaat en of er daarmee nog een kans is 
dat deze gebieden wel onder de richtlijn gaan vallen. Indien dat het geval 
is, willen de leden van de VVD-fractie graag weten wat de gevolgen zijn. 

Kan de Minister de leden van de VVD-fractie uitleggen wat met deze 
richtlijn nu precies uit handen wordt gegeven, wat daarin het Nederlandse 
standpunt is en welk onderhandelingsresultaat Nederland daarbij heeft 
bereikt? 

De leden van de CDA-fractie waarderen de ruimte die ontstaat ten aanzien 
van de richtlijn maritieme ruimtelijke ordening en geïntegreerd 
kustbeheer, waardoor wateren die reeds onder een systeem van ruimte-
lijke ordening op land vallen, zoals de Waddenzee en de Oosterschelde, 
buiten het bereik van de richtlijn komen te vallen. 

De leden van de CDA-fractie zijn benieuwd naar de beoogde wijze van 
implementeren van de beoogde maritieme planning. Gaan de betrokken 
provincies daarbij een belangrijke rol spelen, en wat is de rol van de 
Kamer daarbij, zo vragen zij. 
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Aanpassing verordeningen vermindering verontreinigende 
emissies wegvoertuigen 

De leden van de VVD-fractie kunnen zich in principe vinden in het 
standpunt van het kabinet, maar hebben nog wel een aantal vragen over 
de financiële consequenties. De leden van deze fractie constateren dat er 
voor zover bekend geen financiële consequenties zijn, maar dat daar 
wellicht sprake van kan zijn. De leden van de VVD-fractie willen graag 
weten wat de verwachtingen van de Minister zijn op dit vlak en wanneer 
zij daar uitsluitsel over denkt te kunnen geven. De leden van de 
VVD-fractie krijgen graag een toelichting op het feit dat voor betrokken 
bedrijven sprake is van een afname van de administratieve lasten en de 
kosten van certificering. Hoeveel impact heeft het standaard inbouwen 
van een brandstofverbruiksmeter volgens het impact assessment op 
zuiniger rijgedrag, zo vragen de leden van de VVD-fractie. 

Duits wegenvignet 

De leden van de PvdA-fractie verzoeken de Minister de Kamer nader te 
informeren over de stappen die zij heeft gezet om Duitsland te laten afzien 
van het invoeren van een wegenvignet. Eurocommissaris Kallas heeft 
eerder aangegeven dat een Duits tolvignet alleen onder strikte 
voorwaarden goedkeuring van de Europese Commissie zal krijgen. Wat 
betekent deze uitspraak en hoe groot is de kans dat de Europese 
Commissie het Duitse voornemen om een wegenvignet in te voeren tegen 
kan houden? De leden van de PvdA-fractie vragen of het Duitse wegen-
vignet op de informele transportraad aan de orde komt en wat in deze de 
strategie van de Minister is. 

De leden van de D66-fractie vragen de Minister of zij de laatste stand van 
zaken kan schetsen wat betreft de voornemens van het Duitse Ministerie 
van Verkeer en Digitale Infrastructuur om buitenlandse automobilisten tol 
te laten betalen voor het gebruik van het Duitse wegennet. Heeft zij al 
meer zicht op de details van de Duitse voornemens? Heeft de Minister al 
contact gehad met haar Duitse ambtsgenoot hierover? Kan de Minister 
ook al iets zeggen over de stappen die zij gaat zetten mocht Duitsland 
inderdaad zal kiezen voor tolheffing voor buitenlandse automobilisten? De 
voorgenoemde leden vragen of de Minister hierbij ook specifiek aandacht 
kan besteden aan de zorgen van grensbewoners. 

Langere en zwaardere vrachtwagens / Ecocombi’s 

De leden van de VVD-fractie hebben deze week vernomen dat een wens 
van de leden van deze fractie om technische verbeteringen aan vracht-
wagens door te kunnen voeren door het Europees Parlement (EP) is 
goedgekeurd. De leden van de VVD-fractie hebben echter ook vernomen 
dat grensoverschrijdend vervoer door middel van Ecocombi’s helaas niet 
is goedgekeurd door het EP. De leden van de VVD-fractie vragen de 
Minister om een reactie hierop. Wat gaat zij doen om in de toekomst alles 
uit de kast te halen om grensoverschrijdend vervoer met Ecocombi’s wel 
mogelijk te maken? Is de Minister het met de VVD-fractie eens dat het 
goed zou zijn voor de Nederlandse transportsector als vervoerders met 
deze lange vrachtwagens de grens over mogen rijden en niet bij de grens 
moeten overladen op kleinere vrachtwagens? 

Ook de leden van de D66 fractie hebben vragen over de regelgeving over 
de grensoverschrijdende inzet van zogeheten ecocombi’s. Ecocombi’s zijn 
zwaardere, langere vrachtwagens die meer vracht kunnen meenemen en 
daardoor efficiënter en milieuvriendelijker zijn. Er is echter geen duidelijke 
regelgeving met betrekking tot grensoverschrijdend verkeer van 
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ecocombi’s. Kan de Minister toelichten wat nu de plannen zijn wat betreft 
Europese richtlijnen voor het grensoverschrijdend gebruik van 
ecocombi’s? Is zij voornemens bilaterale afspraken met België en 
Duitsland hierover te maken, zo vragen deze leden. 

II Reactie van de Minister 
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